
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 1. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 671

Hvilken effekt vurderer ministeren, at stigningen i afgift på onlinespil fra 20 pct. til 28 pct.

pr. 1. januar 2021 vil have på størrelsen af det illegale marked, set i lyset af at både de

danske myndigheder og Europa-Kommissionen i afgørelsen om mulig statsstøtte

(K(2011) 6499) lagde vægt på, at en afgiftssats på maksimalt 20 pct. på onlinespil var

nødvendig for at gøre det legale danske marked attraktivt for udbydere og spillere, og

derved minimere det illegale udenlandske marked?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Louise.Elholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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